

A Focused Student is a Successful Student

Teachers, Administrators and support staff at COA Middle School are committed to supporting all students learning everyday. We understand the unique challenges of this unprecedented time and are working to ensure that students have the best educational environment possible to succeed. We have several supports in place to ensure students are accessing the curriculum and class meetings in a meaningful way.

All students should be using their school Chromebook during class and to complete their in class assignments. Certain websites such as Renaissance Learning, Illuminate (test

site) and the state testing website can only be accessed using student Chromebooks. Go Guardian is a software program that is installed on all student Chromebooks. Go Guardian allows teachers and administrators to view the student screen in real time. This software helps teachers to keep students engaged and on the right track for successful participation in class and completion of assignments. If a student is accessing websites that are not permitted, Go Guardian allows teachers to remotely close those websites so students can focus during class.

Parents/guardians can also help support student learning by ensuring their child is using their assigned Chromebook. Parents/guardians can also support learning by removing the temptation of other devices (computers, phones, tablets, etc.) from the students' learning space during scheduled class time. Putting parental controls, or passwords, that only the parent knows on these devices is also a way to ensure students are not using them during scheduled school hours.

In an effort to help those students who are having a more difficult time focusing during class, administration is using Go Guardian's "Penalty Box" to block students from navigating to websites that are not used during class time. Administration will place students in the "Penalty Box" if they have 10 or more missing assignments, or have a grade of "F" in two or more classes. Students can petition to be removed from the "Penalty Box" when they have turned in completed assignments and have elevated their grade. Parents can also request that their student be placed in the "Penalty Box" permanently if they feel it necessary to limit screen time.

If any student is having technical problems with their Chromebook, they should immediately call the school at (916)286-1908 or email Deanna.Shtevnin@gcccharters.org, for help. Parents and students can also fill out a Tech Help ticket at: https://bit.ly/COAMS_HELP.

Diana Davidson, COA Middle School Vice Principal



Успешный ученик—это внимательный ученик.

Основной задачей учителей, администраторов и других сотрудников средней школы СОА является обеспечение ежедневной поддержки в обучении для всех наших учащихся. Мы понимаем, что сложившиеся обстоятельства продолжают оказывать влияние на все области нашей жизни, и несмотря ни на что, стараемся предоставить нашим ученикам наилучшие возможности для успешного обучения. Мы используем различные возможности для того, чтобы наши ученики могли эффективно пользоваться учебными материалами и извлекать макисимальную пользу из онлайн уроков наших учителей.

Учащиеся должны использовать школьные хромбуки для участия в онлайн классах и выполнения школьных заданий. Многие интернет-ресурсы, используемые в нашей школе, такие как Renaissance Learning, Illuminate (сайт для выполнения контрольных работ) и страница государственного тестирования, доступны исключительно на школьных хромбуках. На хромбуках также установлена программа Go Guardian. Эта программа позволяет учителям и администраторам школы наблюдать в реальном времени за тем, какие страницы в интернете посещают наши учащиеся. Использование этой программы позволяет учителям эффективно поддерживать посещаемость учащихся во время онлайн занятий, а также мотивировать их своевременно выполнять школьные задания. Если во время онлайн уроков учащийся открывает неразрешенные страницы в интернете, учитель может с помощью Go Guardian закрыть доступ к этим страницам на компьютере ученика, что позволит ему сконцентрироваться на школьных занятиях.

Родители и опекуны также могут оказывать положительное влияние на обучение своих детей, следя за тем, чтобы дети использовали для учебы выданные им хромбуки. Важно также ограничивать доступ детей к другим техническим средствам (домашний компьютер, телефон, планшет и пр.) в то время, когда у них проходят онлайн уроки по расписанию. Можно также установить ограничивающие программы или пароли, которые знают только родители, для того, чтобы ребенок мог концентрироваться на школьных занятиях во время онлайн уроков.

Для того, чтобы помочь тем учащимся, которые испытывают трудности с концентрацией во время онлайн уроков, администрация средней школы СОА использует функцию "Penalty Box" (штрафная зона) в программе Go Guardian, которая ограничивает доступ к страницам в интернете, не использующимся для обучения. Администрация школы помещает в "Penalty Box" учащихся, у которых имеются 10 и более невыполненных заданий или оценка "F" по двум и более предметам. Ученики могут подать заявку на снятие ограничений после того, как они сдали все задания или исправили свои оценки. Ученики могут также быть помещены в "Penalty Box" по просьбе родителей для того, чтобы ограничить время, которое их дети проводят у экранов.

Если у учащихся возникли проблемы с хромбуками, они должны сразу же сообщить об этом в школу по телефону (916) 286-1908 или отправить сообщение на емейл <u>Deanna.Shtevnin@gcccharters.org</u>. Родители и учащиеся также могут заполнить заявку на тех. помощь по ссылке https://bit.ly/COAMS_HELP.

Diana Davidson, заместитель директора средней школы COA



January 2021



Important upcoming dates and events Важные события и мероприятия



2/10	Virtual Coffee with the Principal @ 11am: special guest Jon
	Campbell, CCCS principal (9-12 grades independent study
	high school info)
2/11	3rd Parent University @ 4pm
2/12&2/15	Presidents Holiday, NO SCHOOL
2/15	2021-2021 Re-enrollment open online in AERIES for students
	currently enrolled at COA Elementary and Middle School
2/18	School&Family Radio Show at Ethno.fm @ 8:00-8:30am
	(listen on 87.7FM or online at ethno.fm)
2/19	Regular school day (1-3 period)

"Inquisitive" Character trait for the month of January

"Любознательность" черта характера, которую мы обсуждаем в январе

"Cultural Understanding" Character trait for the month of February

"Понимание культурных традиций" черта характера, которую мы будем обсуждать в феврале

Distance Learning updates:

bit.ly/COAMS_Families

www.coamiddle.org

Instagram: COA_MS

Twitter: COA_middle

Facebook:

@CommunityOutreachAcademyMiddle